
Protokół nr LXXVIII 

rady Miejskiej w Mogielnicy 

w dniu 29 sierpnia 2023 r. 

 

Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2023 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:52 tego samego 

dnia. Obradom przewodniczył Grzegorz Michalski. W posiedzeniu wzięło udział 14 

członków. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Dzień dobry. Witam Państwa bardzo serdecznie. 

Witam na dzisiejszej sesji nadzwyczajnej. Witam szanownych gości. Witam Pana 

komendanta powiatowego Policji, Pana młodszego inspektora Wojciecha Bednarskiego. 

Witam również kierownika posterunku Policji w Mogilnicy, Pana aspiranta sztabowego 

Pawła Bedyńskiego. Witam Panią Skarbnik, Panią Annę Lewandowską. Witam Pana 

burmistrza Sławomira Chmielewskiego, kierownika Biura Rady, Pana sołtysa, wszystkich 

radnych i również wszystkich, którzy nas oglądają dzisiaj poprzez łącze internetowe. 

Następnie odczytał wniosek burmistrza o zwołanie sesji nadzwyczajnej, porządek obrad oraz 

poprosił radnych o potwierdzenie kworum. 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Na sekretarza obrad chciałbym zgłosić radnego 

Włodzimierza Wasiaka. Czy radny wyraża zgodę? Wyraża zgodę radny Włodzimierz Wasiak. 

Czy są jakieś inne kandydatury? Nie widzę. To proszę o wprowadzenie danych radnego 

Włodzimierza Wasiaka i przystąpimy do powołania sekretarza obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnego Włodzimierza Wasiaka za jego 

zgodą.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Sawicki  

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2023-2027. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 



 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2023-2027..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Sawicki  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski : Wysoka Rado, szanowni Państwo kilka słów na temat 

tej uchwały. Otóż tak, pierwsza sprawa dotycząca przebudowy Alei Piątej. Mieszkańcy 

złożyli dokumenty na poszerzenie pasa drogi. To umożliwia nam przystąpienie do realizacji. 

Prace geodezyjne niebawem zostaną zakończone ze względu na zbliżający się koniec roku. W 

tej chwili umieszczamy kwotę 500000,00. Na tyle została wyszacowana. Mamy nadzieję, że 

znajdziemy jakiegoś wykonawcę. W drugim tutaj, kolejnym punkcie dofinansowanie 

samochodu dla Policji. Otóż wpłynęło do mnie takie pismo komendanta powiatowego Policji. 

Myślę, że więcej tutaj Pan Komendant na ten temat powie. Pozwolę sobie odczytać. 

Szanowni Panie burmistrzu, uwzględniając dotychczasowe zaangażowanie władz miasta we 

współpracę mającą na celu podnoszenie bezpieczeństwa obywateli, jak również ograniczenie 

liczby przestępstw i wykroczeń popełnianych na terenie Gminy Mogielnica. Uprzejmie proszę 

Pana burmistrza o rozważenie możliwości dofinansowania przez Gminę zakupu samochodu 

nieoznakowanego SUV w wysokości 50% ze strony samorządu, to jest 90000,00 zł. Łączny 

koszt zakupu wyniesie 180000,00 zł. Pojazd będzie przeznaczony dla policjantów Posterunku 

Policji w Mogielnicy. Z poważaniem komendant powiatowej Policji, m.in. inspektor 

Wojciech Bednarski. No cóż, tych samochodów trochę kupowaliśmy, ale jak wygląda 

sytuacja i policja robi dużo kilometrów w związku z tym, żeby mogła sprawnie działać, to 

myślę, że ważne jest, żeby ten samochód był i myślę, że Rada Miejska przychyli się do tego 

wsparcia. Ja może oddam w tej chwili, ale to nie będzie słychać w nagraniu, bo inaczej idzie 

to poza gdzieś. 

 

   Młodszy inspektor Wojciech Bednarski : Szanowni Państwo radni, szanowny Panie 

burmistrzu, Panie przewodniczący, jeżeli pozwolicie. Dziękuję za zaproszenie. Jest mi bardzo 

miło gościć u Państwa. Tak, moja wizyta wynika z faktu, że pojawiła się szansa zakupu 

radiowozu na potrzeby Posterunku Policji w Mogielnicy. Radiowóz typu SUV, jakże 

potrzebny i wskazany z uwagi na specyfikę terenu. Jest to zakup w ramach programu 50 na 

50, a więc 50% moja formacja, 50% samorząd. Doskonale wiemy, jaka jest specyfika Miasta i 

Gminy Mogielnica. Dużo gości, dużo różnych osób, pracowników przybywających. Także 

liczne imprezy, które Państwo organizujecie, co świadczy o tym, że myślicie o sferze 

duchowej i kulturalnej, ale to wymaga i generuje konieczność zapewnienia z naszej strony 



dość  dużych sił i środków. Duże siły i środki wymagają określonej mobilności w terenie. 

Mam nadzieję, że Państwo zauważyliście, że to nasze zaangażowanie jest na dobrym lub 

bardzo dobrym poziomie. Nie mnie to oceniać, to zostawiam do Państwa gestii. Stąd też 

konieczność, żeby były nowe radiowozy, sprawne radiowozy. Też musimy pamiętać, że 

ostatnie lata to COVID, to sprawdzanie kwarantann, a więc potężna ilość kilometrów 

wykonywana dziennie, gdzie trzeba było dotrzeć do każdej osoby, czy co drugi dzień w 

zależności od rozpoznania od sytuacji. To wszystko sprawiło, że są już lekko 

wyeksploatowane. Stąd też zwracam się z prośbą do Państwa. Z tego co wiem, tak jak w 

poprzednich latach, Państwo aktywnie włączaliście się w tę współpracę na rzecz poprawy 

bezpieczeństwa i porządku publicznego, za co bardzo dziękuję i proszę o przychylne 

rozpatrzenie mojej prośby. Czy są jakieś pytania, to proszę bardzo, postaram się 

odpowiedzieć. Bardzo bym chciał, żeby to były pewne marki. Co do zasady, do tej pory 

pojawiały się Kia, Kia Sportage, ale to wszystko będzie w ramach procedur przetargowych. 

Dziękuję bardzo. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski:  Dziękuję bardzo Panie komendancie, za słowo 

uzupełnienia do wniosku o wsparcie finansowe. Czy ktoś? Czy ktoś z radnych chciałby 

również zabrać głos? Nie widzę. 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski:  Także bardzo dziękuję Panu komendantowi za 

przedstawienie bliższe sprawy. Widać po szybkiej dyskusji radnych, że przed głosowaniem 

już ten samochód jest można powiedzieć przegłosowany. Ja chciałem podkreślić tutaj bardzo 

dobrą współpracę z Panem komendantem powiatowym, bo tak jak mówię w sprawach 

ważnych i tak dalej to oczywiście kontakt mój jest bezpośrednio z Panem komendantem 

powiatowym. Chciałem również podkreślić bardzo dobrą współpracę z kierownikiem 

komisariatu z Panem Pawłem Bedyńskim, bo to na bieżąco w jakichś sprawach trzeba 

reagować. Myślę, że tutaj również nie ma dzisiaj, ale mieszkaniec naszej gminy Pan 

Radosław Kaczmarek, który jest szefem drogówki też w momencie, kiedy gdzieś tam 

mieszkańcy zgłaszają, że są problemy oczywiście z tą prędkością, chociaż tego się, no trudno 

z tym sobie poradzić ze względu na to, że trzeba by po prostu cały teren gminy objąć 

monitoringiem non-stop. Ale tam, gdzie były zgłoszenia, no to były, czasami były takie 

ciekawe, że na przykład na Wólce Gostomskiej, Panie burmistrzu, no bo jeżdżą, ta nowa 

droga została zrobiona między gminą Gostomia, znaczy między miejscowością Gostomia a 

Wólką Gostomską, no a potem Panie burmistrzu, no ciągle tam stoją, nie ma jak po prostu 

tam jeździć na tej Wólce Gostomskiej. Więc te reakcje są przeciwstawne często. Największy 

dla nas problem to rozmowy prowadzone z komendantem, kierownikiem komisariatu, z 

Panem Radkiem Kaczmarkiem. To są samochody ponadnormatywne, które jeżdżą z 

piaskowni, żwirowni, które mamy. Są ustawione znaki, które często wyrywają,  żeby można 

było przejechać. Jest to problem. Trzeba było na każdej drodze założyć monitoring, bo 

inaczej nie jesteśmy w stanie się tego ustrzec. Wtedy, kiedy pojawia się policja, to oczywiście 

jest nadawany sygnał, czy to przez radio, czy na Janosiku, czy w jakikolwiek inny sposób. Te 

samochody okrążają, wykorzystują nasze drogi gminne, które nie są przygotowane do takiego 

obciążenia. Mieszkańcy zgłaszają, ale tak jak mówię, trudno to wszystko uchwycić. Tym 

niemniej bardzo dziękuję za te interwencje, które zostały do tej pory podjęte i ta współpraca 

myślę, że dalej będzie układała się sprawnie. Zwłaszcza dzięki nowemu samochodowi, który 

będzie nieoznakowany, co zawsze daje dodatkowe plusy na wprowadzenie porządku na 

drogach, tak bym to powiedział. Nie, kogut będzie w momencie, kiedy trzeba będzie go 

wyjąć. To już tak. Proszę Państwa, jeszcze kolejna sprawa. Omówię w tej uchwale, żebyście 

wiedzieli. Otóż drugi raz podjęliśmy starania odnośnie utworzenia Szkoły Branżowej w 

Zespole Szkół Ogólnokształcących. Według informacji Pani dyrektor pojawiło się 11 uczniów 



i podjąłem decyzję, że przy 11 uczniach próbujemy otworzyć tą szkołę, już otworzymy. W tej 

chwili te środki, które przeznaczymy w tym roku, to jest ponad 50 000,00 z własnych 

środków. Myślałem, że będzie trochę więcej, ale te pięćdziesiąt parę tysięcy to nie jest takie 

obciążenie. Miejmy nadzieję, że Szkoła Branżowa wpisze się w historię. Tworzymy 

dodatkowe miejsca pracy dla nauczycieli, bo na to trzeba zwrócić uwagę przy liczbie 

kurczących się dzieci w oddziałach tych najmłodszych w szkole podstawowej. Także dajemy 

dodatkową pracę dla nauczycieli. Oczywiście to również odbywa się obciążeniem dla budżetu 

gminy, dlatego że do 31 grudnia pokrywamy koszty z własnych środków. Subwencja będzie 

dopiero od 1 stycznia 2024 roku. Podjęliśmy się tego wyzwania i mam nadzieję, że wszystko 

pójdzie dobrze. Kolejna sprawa. Musieliśmy zweryfikować kosztorys na remont kładki przez 

rzekę Mogielankę. To jest nie mały mostek, tylko tam w głębi. Niestety ceny poszły do góry i 

musimy uzupełnić kwotę 131000,00 mam nadzieję, że łącznie z dotacją z Lokalnej Grupy 

Działania uda się wyremontować tę część. Każdy dzień powoduje gorsze jej zniszczenie. 

Niestety osoby tam przechodzą. W momencie, kiedy wyremontujemy tę kładkę, zamontujemy 

kamery. Tak jak na Małym Mostku i skończyło się wtedy wywalanie tych szczebelków w 

pomoście. Zamontujemy kamery i myślę, że zamontujemy dwie wolno stojące lampy takie na 

ogniwa fotowoltaiczne, żeby tutaj nie ponosić kosztów, które będą oświetlały i trochę 

utemperujemy. Cel był taki, żeby mogły się tam spokojnie spotykać pary. Wiadomo, że 

ciemno, jak człowiek jest młody, to przyjemnie, ale nie uszanowali tego, więc zmienimy ten 

system, oświetlimy ją i mam nadzieję, że wyremontujemy. Podstawowy problem to 

oczywiście znalezienie w tej chwili wykonawcy. To tyle z mojej strony. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Sawicki  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych lub znajdujących się na terenie 

Gminy i Miasta Mogielnica. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. 

 

   Radny Edward Kieszek: Na czym polega różnica między uchwałą podjętą w 2019 roku a 

obecną? 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski: Zgodnie z nowymi warunkami ta uchwała musi być 

podejmowana na czas określony ze względu na wielkość pomocy de minis przyznawanej 

Polsce. W związku z tym, jak zwróciliście uwagę, chętnie byśmy ją podjęli na 5 albo 10 lat, 

albo na czas nieograniczony. Niestety na samym końcu jest napisane 30 czerwca 2024 rok, 



czyli produkować papiery będziemy. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych lub znajdujących się na terenie 

Gminy i Miasta Mogielnica. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (1) 

Bogdan Sawicki  

 

6. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

 

   Radny Włodzimierz Wasiak: Jest mi bardzo miło, że widzę Panią skarbnik. Jestem z tego 

już szczęśliwy, dlatego mam jedno pytanie zasadnicze i chciałbym, żeby Komisja Budżetowa 

też tego posłuchała. Chciałbym się dowiedzieć Pani skarbnik jaka jest nadwyżka budżetowa 

w 2023 roku i kiedy ona już jest jasna do końca? Bo nie wiemy jaka nadwyżka, kiedy jest 

jasna. Jeśli Pani może, to chciałbym o to, żeby Pani nam wytłumaczyła. 

 

   Skarbnik Anna Lewandowska: Nadwyżka budżetowa ustalana jest zawsze po zakończeniu 

roku budżetowego, czyli nadwyżka za 2023 rok, najczęściej po sporządzeniu bilansu. Bilans z 

wykonania budżetu sporządzany jest do 31 marca i wtedy znana jest wysokość nadwyżki za 

rok ubiegły. Graniczna, bo ja do 31-go. Też, to co roku. Bilans sporządzany jest do 31 marca. 

I z tego bilansu wynika nadwyżka za ubiegły rok. Nie mam ze sobą bilansu, ale może mam 

takie pomocnicze zestawienie.  

 

   Radny Włodzimierz Wasiak: Dobrze Pani, Pani Aniu, to nie ma problemu. Mam nadzieję, 

że na którąś z Komisji doleci nam takie coś. Dobrze? Jeśli Pani nie może znaleźć w 

dokumentach. Bardzo dziękuję. Okej, okej Pani skarbnik. Ja wszystko rozumiem. Ja miałem 

tylko tyle dwa pytania i dziękuję Pani. 

 

    Radna Irena Bogdan : Pani e Grzegorzu ja mam do Pana taką prośbę. U nas w mojej 

miejscowości nie mamy takich znaków oznakowanych wyjazd straży. Czy można taki 

wniosek złożyć żeby nam to zamontowali z jednej i z drugiej strony? Przy wjeździe i przy 

wyjeździe, bo ostatnio był taki troszeczkę niemiły incydent więc byłam, widziałam i chcę, 

żeby takie znaki powstały. Czy jest taka możliwość? 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Tylko te znaki miałyby stanąć przy drodze gminnej 

czy przy drodze powiatowej właśnie? 

 

 Radna Irena Bogdan: Droga powiatowa. 

 



   Przewodniczący Grzegorz Michalski: To będziemy musieli wystąpić do powiatu o 

organizację ruchu tak naprawdę z takim projektem. Jest oczywiście do zrobienia jak 

najbardziej, bo wy macie jakby dwie możliwości wyjazdu i wjazdu na drogę powiatową? I z 

jednej i z drugiej strony, więc muszą być dwa znaki.  Jak najbardziej tutaj podejmiemy pracę, 

żeby w ramach takiego projektu zmiany organizacji ruchu na drodze powiatowej w 

miejscowości Borowe pojawiły się znaki wjazd - wyjazd straży tak. Żeby kierowcy po prostu 

byli mogli zachować ostrożność tak. 

 

   Radna Halina Budzik : Ja chciałam spytać, czy coś wiadomo o wycinaniu zakrzaczenia na 

drogach powiatowych? 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski: Jeżeli chodzi o te zakrzaczenia, były zbierane pobocza 

według interwencji, które były przekazywane do starostwa powiatowego. Jeżeli wśród tych 

zgłoszeń, które były gdzieś nie zrealizowano, to po prostu kwestia przypomnienia, ale myślę, 

że mają w swoim zakresie i je zrealizują. Który odcinek? Mogilnice Tomczyce. OK. 

Przekażemy. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Z tymi zaskrzeczeniami jest taki problem, że 

wiadomo, że te prace trzeba robić co roku. Tam jest rów i przy drogach zwykle są rowy, w 

większości, przynajmniej teraz jest taka tendencja, żeby nawet jeżeli jest dany odcinek drogi 

powiatowej remontowany, to również żeby oczyścić rów. Żeby odprowadzenie wody z drogi 

było na odpowiednim poziomie. Wiadomo jak jest woda to i trawy rosną i różnego rodzaju 

zakrzaczenia się pojawiają. Ale przekażemy również tą informację, taką prośbę do 

Powiatowego Zarządu Dróg. 

 

   Radny Edward Kieszek: Jak już jesteśmy o wycinaniu zarośniętych krzaków, to chciałbym 

zgłosić wniosek o wycięcie tam koło Marosa w Michowicach na tych półłukach. W 

szczególności kierowcy samochodów ciężarowych zwracają uwagę, że te gałęzie bardzo 

wychodzą na jezdnię i uniemożliwiają im przejazd. 

 

7. Sprawy mieszkańców. 

 

   Sołtys wsi Pawłowice Tomasz Lisiak: Dziękuję, jeżeli jesteśmy przy znakach już, ja 

zgłaszałem w tym roku w Pawłowicach znak leżący sierżant, nie został wymieniony do tej 

pory. Wyjeżdżając z Dąbrowy. Ta farba już zeszła, także on jest, nie spełnia swoich, że tak 

powiem wymagań. Tam progu nie ma zwalniającego. Wyjeżdżając z drogi z Dąbrowy. 

Pracownicy Zakładu Gospodarki wiedzą. Było zgłaszane, ale... To znaczy farba odeszła i w 

ogóle nie widać odblasku. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Szanowni Państwo korzystając jeszcze z tego, że 

dzisiaj jesteśmy na sesji, na mojej ręce pod koniec lipca, na początku sierpnia spłynęło pismo 

od Krajowej Rady Spółdzielczej. Odczytam Państwu treść tego pisma, który podpisał prezes 

Zarządu Krajowej Rady Spółdzielczej, dr inżynier Mieczysław Grodzicki. Jest mi niezmiernie 

miło poinformować Pana, tutaj jest to kierowane do przewodniczącego Rady Gminy 

Mogielnica, że burmistrz Gminy i Miasta Mogielnica, Pan dr Sławomir Chmielewski został 

uhonorowany przez kapitułę nagród Krajowej Rady Spółdzielczej honorowym tytułem 

Samorządowiec Spółdzielca Roku 2023. Konkurs Samorządowiec Spółdzielca organizowany 

jest od 20 lat przez Krajową Radę Spółdzielczą pod honorowym patronatem Ministerstwa 

Spraw Wewnętrznych i Administracji. Ma on na celu wyróżnienie tych przedstawicieli 

samorządów terytorialnych, którzy w swojej codziennej działalności budują dobre relacje ze 



spółdzielniami, odznaczają się wrażliwością na ich potrzeby, współpracują i wypracowują 

rozwiązania korzystne dla lokalnej społeczności. Tytuł Samorządowiec Spółdzielca nadawany 

jest przez Krajową Radę Spółdzielczą na wniosek spółdzielni z danego rejonu. Wręczenie 

wyróżnienia odbyło się w dniu 30 czerwca 2023 roku podczas centralnych uroczystości z 

okazji Międzynarodowego Dnia Spółdzielczości, a przekazał je przewodniczący Sejmowej 

Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych, poseł Wiesław Szczepański. Podpisał prezes 

Zarządu Krajowej Rady Spółdzielczej, dr inż. Mieczysław Grodzicki. 

 

8. Zakończenie obrad. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Szanowni Państwo, więc dziękuję za udział w sesji 

nadzwyczajnej Zamykam dzisiejszą sesję. Życzę udanego dnia. Wszystkiego dobrego. 

Dziękuję bardzo za udział. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował      Sekretarz obrad  Przewodnicząc obrad 

Grzegorz Frasoński  Włodzimierz Wasiak  Grzegorz Michalski 


